
Zápis z jednání Akademického senátu TUL ze dne 9.5.2006

Přítomni: Ing. Bajzík, p. Bernátek, RNDr. Císařová, Ing. Dědková, Ing. Ehlerová, Doc. Křemenáková, Doc. Lenfeld, Ing. 
Peterka, Ing. Plíva, Mgr. Skála, Dr. Suchomel, Doc Šedlbauer, p. Zacpal

Omluveni: p. Plešinger, Ing. arch Šaml, Ing. Šubert 

Nepřítomni: p. Dvořáček, Doc. Prášil

Hosté: rektor, kvestor, prorektor Kraft, PhDr.Kočárková

Program jednání: 
1. Výroční zpráva TUL za rok 2005 
2. Výroční zpráva o hospodaření TUL za rok 2005 
3. Statut Ceny Jiřího Zelenky (informace) 
Různé 

1. Výroční zpráva TUL za rok 2005 
Akademickému senátu předložil rektor, uvedl prorektor Kraft.
Dr. Suchomel dodal seznam několika dotazů za výbor pro studijní záležitosti: 
Ve zprávě chybí kolegium rektora. (str. 8)
Chybí vedení Ústavu zdravotnických strudií (str. 9)
V tabulkách počty studentů v jednotlivých programech fakult, pro FM jsou pouze celková čísla.
Chyba ve jménu studijního programu (str. 28)
Náklady na tisk  náklady daleko nižší než v předchozích letech (str. 44)
Další připomínky (též formálního charakteru) dodal Ing. Plíva a Doc. Šedlbauer.
Doc. Šedlbauer dodal, které články vyžadují komentáře. Je to rapidní pokles výpůjček v Univerzitní knihovně, souběžný 
vývoj několika elearningových systémů, počty studentů vyslaných do zahraničí.
Proběhla debata o nevhodnosti skládání částí výroční zprávy z textů jednotlivých fakult, zpráva pak působí nevyváženě a je 
obtížné se v ní orientovat.
Usnesení: AS TUL schvaluje Výroční zprávu TUL za rok 2005.
Hlasování: 13 pro, 0 proti, 0 se zdrželo
Usnesení bylo schváleno.
Rektor podal komentář poklesu výpůjček v Univerzitní knihovně, který je možné vnímat pozitivně vzhledem k přechodu 
k moderním technologiím.
Také komentoval absenci kolegia rektora, jenž zaniklo jako nefunkční instituce s příliš mnoho členy.

2. Výroční zpráva o hospodaření TUL za rok 2005 
Hospodářský výbor podal komentář, otázky zodpověděl kvestor.
Výše pohledávek z konce roku, které ještě neprošly fakturací (str. 5)
Hospodaření kolejí a menz, kladný hospodářský výsledek. (str. 11 a 12) Lze odtud vyčíst hospodářský výdělek menzy 
a kolejí odděleně? Odpověd: Menza je ztrátová, její ztrátovost se stále řeší. Menza funguje na plný provoz 3 hodiny denně, 
od úterý do čtvrtka.
K problematice menz chtěla vyvolat diskusi SK AS pro příští jednání.
Rekonstrukce nevyhovujících jader na kolejích je financována z mimořádné dotace v souvislosti se Ski 2009.
Usnesení: AS TUL schvaluje Výroční zprávu o hospodaření TUL za rok 2005.
Hlasování: 13 pro, 0 proti, 0 se zdrželo
Usnesení bylo schváleno.

3. Statut Ceny Jiřího Zelenky (informace) 
Rektor předložil informaci o udělování cen rektora a děkanů. Ceny děkanů se udělují za výjimečné bakalářské a magisterské 
práce a jsou spojeny s odměnou 1000 Kč. Cena rektora se uděluje nejvýše jedna na kažkou fakultu a je odměněna 10000 Kč.
Jedna cena, zastřešená jménem prof. Zelenky, bude udělována za mimořádné doktorské a magisterské práce s významným 
vědeckým přínosem. Peněžní odměna k této ceně bude 20000 Kč, případně i vyšší.
Dr. Kočárková vznesla dotaz, zda je při vydávání rektorské ceny myšleno i na Ústav zdravotnických studií. Odpověd: Zatím 



nejsou absolventi, není koho odměňovat. Tato otázka bude aktuální za 3 roky.

Různé 
Nebyl předložen žádný bod.

Příští zasedání bude 13.6. 2006.  
Na programu bude předběžně diskuse o hospodaření kolejí a menz, změny vnitřních předpisů TUL, volba nového předsedy 
SK AS TUL, informace o struktuře podkladů pro rozpočet.

Liberec 9. 5. 2006
Zapsala: Ehlerová

Doc. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
předseda AS TUL


